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ster. — Saint Petersburg : Lan : The Planet of Music, 2024. — 124 pages. — Text : direct. 
 

   Among the works by the great German classic J.S. Bach (1685–1750), the chamber works are of 
much importance. A special place belongs to instrumental sonatas, for whose development the com-
poser made a significant contribution for his time. 
   The current edition includes two books. This one, the first book consists of six sonatas for flute and 
piano (BWV 1030–1035). The enclosed second book contains the flute part of the above mentioned 
six sonatas and partita for solo flute (BWV 1013).  
   The cycle of sonatas is very diverse not only in its compositional techniques and artistic images, but 
also in levels of technical complexity for the flautist. The sonatas’ score in this edition is as close as 
possible to the urtext; the author's articulation in the flute are preserved. 
   The collection is addressed to a wide range of performers on the flute, from students of children's 
music schools to conservatory students and professional performers. 
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   Среди сочинений великого немецкого классика И. С. Баха (1685–1750) огромную роль игра-
ют сочинения камерного жанра. Особое положение занимают инструментальные сонаты, в 
развитие которых композитор внёс значительный для своего времени вклад. 
   Предлагаемое издание включает в себя две тетради. Данная, первая тетрадь содержит шесть 
сонат для флейты и фортепиано (BWV 1030–1035). Прилагаемая, вторая тетрадь содержит 
флейтовую партию названных шести сонат и партиту для флейты соло (BWV 1013).  
   Цикл сонат являет собой чрезвычайное разнообразие не только композиционных техник и 
художественных образов, но и уровней технической сложности для флейтиста. Нотный текст 
сонат в данном издании максимально приближен к уртексту; авторские штрихи в партии флей-
ты сохранены. 
   Сборник адресован широкому кругу исполнителей на флейте, от учащихся музыкальных 
школ до студентов консерваторий и профессиональных исполнителей. 
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